

Title (en)

Link chain for selling aids for storing and putting on display suspended cloths, especially home textiles.

Title (de)

Gelenkkette für Verkaufshilfen zum Lagern und Vorführen von hängenden Stoffen, insbesondere von Heimtextilien.

Title (fr)

Chaînette pour stand de rangement et d'exposition d'étoffes suspendues.

Publication

EP 0033535 A2 19810812 (DE)

Application

EP 81100724 A 19810202

Priority

DE 3004049 A 19800205

Abstract (en)

A link chain (43) for selling aids for storing and putting on display suspended cloths (41, 42), especially home textiles, is formed from sliding hangers (44) which are connected to one another in an articulated manner and which have upper transverse webs (45), which are arranged in tracks constructed in the manner of curtain rails, and longitudinal webs (46) which are connected to said transverse webs and project downwards from the tracks, it being possible for the cloths (41, 42) to be attached to the longitudinal webs (46). In order to be able to produce such a link chain (43) in a more simple manner and to guarantee a more precise guiding, adjacent sliding hangers (44, 44') are integrally connected to one another in each case by means of film hinges (48). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Gelenkkette (43) für Verkaufshilfen zum Lagern und Vorführen von hängenden Stoffen (41, 42), insbesondere von Heimtextilien ist aus gelenkig miteinander verbundenen Gleitaufhängern (44) gebildet, die obere, in nach Art von Gardinenschienen ausgebildeten Bahnen anzuordnende Querstege (45) und mit letzteren verbundene, aus den Bahnen nach unten herausragende Längsstege (46) aufweisen, wobei an den Längsstegen (46) die Stoffe (41, 42) anbringbar sind. Um eine solche Gelenkkette (43) einfacher herstellen zu können und eine genauere Führung zu gewährleisten, sind jeweils benachbarte Gleitaufhänger (44, 44') einstückig mittels Filmscharniere (48) miteinander verbunden.

IPC 1-7

A47F 7/16; A47H 15/00

IPC 8 full level

A47F 7/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 7/16 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0033535 A2 19810812; EP 0033535 A3 19811125; DE 3004049 A1 19810827; DK 48981 A 19810806

DOCDB simple family (application)

EP 81100724 A 19810202; DE 3004049 A 19800205; DK 48981 A 19810204